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De raad van de gemeente Westland in vergadering bijeen op dinsdag 12 november 2019 

ter bespreking van het voorstel tot vaststelling van de Programmabegroting 2020-2023

neemt in overweging dat

* de raad van gemeente Westland zich bij meerderheid heeft uitgesproken tegen het 

vestigen van een islamitische basisschool in Westland
* de raad van gemeente Westland beroep bij de Raad van State heeft aangetekend tegen 

het besluit van de minister van Onderwijs c.a. tot opname van een islamitische 

basisschool in het Plan van Scholen 2020-2023,

» het college van B&W in de Programmabegroting 2020-2023 evenwel voorstelt nu gelden 

te reserveren voor het realiseren van huisvesting van een islamitische basisschool,
» het beroep bij de Raad van State weliswaar geen schorsende werking heeft, maar dit feit 

niet wegneemt dat bedoelde reservering op dit moment te voorbarig is

amendeert het voorstel als volgt

* de opgenomen reserveringen in de Programmabegroting 2020-2023 van C 167.000 in 

2021, é 16.000 in 2022 en i 15.000 in 2023 voor realisatie van een islamitische school in 
Westland te schrappen,

» het bedrag van deze reserveringen toe te voegen aan het resultaat van respectievelijk

en gaat over tot de orde van de dag:

gelang Westlan Verstandig

Remmert Keizer eter Dwijsa
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De Raad van de Gemeente Westland in vergadering bijeen op 12 november 
2019;

Overwegende:

dat evenals de andere dorpskernen ook Ter Heijde een dorpscentrum 
verdient;

dat het Kerkplein zich daar erg voor leent;

dat een herinrichting door de gemeente dient plaats te vinden;

dat het Leefomgevingsfonds daartoe ruimte gaf, zij het dat blijkbaar het 
College gekozen heeft voor een andere besteding van dat fonds voor wat 
betreft Ter Heijde;

dat er nog een overschot in het fonds is en dat overschot deels aangewend 
kan worden voor de herinrichting van het Kerkplein in Ter Heijde;

dat ook bezien dient te worden in hoeverre de Provincie een bijdrage kan
leveren aan de kosten; -------------------3

Vwwht Iml-Cumstjui
Alsnog over te gaan tot herinrichting van het Kerkplein in Ter Heijde volgens 
de plannen zoals die door de verschillende stakeholders in Ter Heijde zijn 
gemaakt en zorg te dragen dat het Kerkplein als het toekomstige "hart van 
Ter Heijde" zal gaan functioneren. tM C&j Ci(lCA '(d
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Gaat oyi orde van de dag.

istlańd Ver: CDA Westland, lemeentéBelang Westland

Jenny Vermeer Remmert Keizer

GroenLinks
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Motie ingevolge artikel 38 lid 3 van het reglement van orde inzake 
herontwikkeling bedrijfslocaties in kernen naar woonbestemmingen

De Raad van de gemeente Westland, in vergadering bijeen op 12 november 2019

Constaterende dat:

1. het aanbod aan passende woonruimte binnen de gemeente een ernstig tekort laat zien;

2. alle kansen om tot realisatie van woonruimte voor onze inwoners serieus moeten worden 

onderzocht;

3. binnen de kernen zich diverse verouderde bedrijfslocaties bevinden, in totaliteit duizenden 

vierkante meters, die zich uitstekend lenen als zogenoemde "inbreilocatie" voor woningbouw;

4. in contacten is gebleken dat diverse eigenaren van dergelijke locaties onder voorwaarden bereid 

zijn mee te werken aan een bestemmingswijziging naar wonen;

5. daarbij wordt uitgesproken dat onder meer qua tijdshorizon maatwerk moet worden toegepast;

6. een gebiedsmakelaar recentelijk verkennend heeft gesproken met een groot aantal eigenaren van 

winkelpanden en daarbij een vergelijkbare bereidheid is waargenomen;

7. deze "gebiedsmakelaar winkels" tevens heeft geconstateerd dat een deel van het gebruik van

winkelpanden meer passend zou zijn binnen een bedrijfsbestemming;

8. het voorstelbaar is dat een deel van de eigenaren belang zal stellen in een hervestiging van de 

activiteiten op een locatie binnen een van de reguliere bedrijfsterreinen;

Overwegende dat:

1. geen kans onbenut mag blijven die leidt tot realisatie van huisvesting voor onze inwoners;

2. het creatief inbreien ertoe bijdraagt dat niet nodeloos glastuinbouwgronden worden aangewend 

voor andere functies;

3. de hervestigingsruimte voor doorstartende eigenaren van her te bestemmen winkels en 

bedrijfspanden in de woonkernen beperkt is;

Mőïh'l. 
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Verzoekt het college:

* de mogelijkheden te onderzoeken om de gebiedsmakelaar winkels of een vergelijkbare

functionaris bij alle eigenaren van bedrijfslocaties binnen de woonkernen de bereidheid te peilen 

mee te werken aan een bestemmingswijziging naar wonen;

» de daarmee te belasten functionaris uitdrukkelijk de opdracht mee te geven dat bij een vervolg 

ruime meerjarige tijdshorizonnen bespreekbaar zijn, teneinde eigenaren maximaal te 

enthousiasmeren voor een verdere verkenning van de kansen;

» de mogelijkheden te onderzoeken om eigenaren met een doorstartwens een voorrangspositie te 

verlenen bij vrijkomende hervestigingslocaties;

En gaat over tot de orde van de dag.

CÜ-SGP Westland LPF Westland

Jaco Eeltink Ad van Harmelen Dave van Koppen nder Zuyderwijk

PvdA Westland oenlinks Westla 'erstandig GemeenteBelanŞ'Westland

ico de Gier Remmert Keizer
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Motie opwerken naar liqhtrail Westland binnen afzienbare tijd

De Raad van de Gemeente Westland in vergadering bijeen op 12 november

Overwegende:

dat de MRDH en ook het College, met name de burgemeester, uitgaan van de 
noodzaak om het openbaar vervoer in Westland beter te regelen;

dat het opvalt dat de Randstadrailverbinding ophoudt bij Wateringen bij de 
grens met Den Haag en voor wat betreft de Hoekse metro deze stopt bij de 

Rotterdamse gemeentegrens;

dat de Provincie I MRDH grote delen van Randstadrail en metro bekostigen;

dat andere met Westland te vergelijken gemeenten zoals Barendrecht, 
Pijnacker-Nootdorp, wel deugdelijk ontsloten zijn via ander vervoer dan een 

bus;

dat wil Westland een aantrekkelijk woongebied blijven, een lightrail 

onontkoombaar is;

dat realisering een forse investering teweeg brengt;

dat gezien de economische betekenis van Westland ook het Rijk 

aangesproken zou moeten worden een bijdrage te leveren;

dat het goed is dat de Raad in ieder geval uitspreekt voorstander te zijn van 
snelle realisering van een lightrail in Westland;

dat in de begroting 2020 een onderzoeksbedrag is opgenomen van 

C 120.000,--;

2019;
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Spreekt uit:
- Dat de Raad in de komende járen wil toewerken naar de aanleg van 

een lightrail op Westlands grondgebied waardoor een deugdelijk 
lightrail-netwerk aanwezig is.

- Vanuit het College MRDH, Provincie en het Rijk gewezen worden op de 
wens vanuit Westland in samenwerking de lightrail te ontwikkelen en 
te bewerkstelligen dat MRDH, Provincie en Rijk ook geldmiddelen 
vrijmaken waardoor snelle realisering kan plaatsvinden.

- Het College op te dragen met een faseringsplan te komen welke 
stappen in welke periode genomen kunnen worden en welk 
stappenplan dan moet leiden tot een besluitvorming vóór het eind van 
deze bestuursperiode.

En

Verzoekt het College:
- rekening te houden met eventuele aanleg van een lightrail-tracé bij de 

aanpassing of renovatie van wegen in Westland en ook bij de Provincie 
het belang van een dergelijke verbinding te benadrukken, zodat ook bij
de reconstructie van provinciale wegen daar rekening mee gehouden 
kan worden.

Gaat over tot de orde van di
'ċlítĄŕCiO'HHfH, 'HfćĆ JS
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WD Westland,

Sander Zyuderwijk
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Motie oproep om tot een oplossing te komen voor problematiek rondom
medicinale cannabis

De Raad van de Gemeente Westland in vergadering bijeen op 12 november 
2019;

Overwegende:

dat een aantal gemeenten in Nederland een oproep gedaan hebben aan de 
Tweede Kamer der Staten-Generaal om met een oplossing te komen voor de 
problematiek rondom de medicinale cannabis;

dat de politie in Westland nog steeds overgaat tot het ruimen van 
cannabisplanten van mensen die dat particulier doen;

dat dat volstrekt ongewenst is en het gebruik voor medische doeleinden 
moeten worden gerespecteerd;

dat veel mensen heil ondervinden van het gebruik van medicinale cannabis 
zoals recent ook weer bleek uit het artikel in het AD;

dat het thuis kweken van cannabis voor medische doeleinden derhalve niet 
meer strijdig met de wet moet worden gemaakt;

dat wederom een brief aan de Tweede Kamer der Staten-Generaal gezonden 
moet worden met een oproep om met spoed de problematiek op te lossen en 
de regelgeving aan te passen;
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Verzoekt het College:
Een brief aan de Tweede Kamer der Staten-Generaal te zenden zoals dat ook 
door andere gemeenten gedaan is, met de volgende tekst:
"Op heeft de Gemeenteraad van de gemeente Westland ingestemd met de motie 
Oplossing problematiek medicinale cannabis. Die motie bevat een oproep om tot een 
oplossing te komen voor de problemen rondom de medicinale cannabis. Aanleiding 
voor de motie is dat nog steeds het thuis kweken van cannabis voor medische 
doeleinden in strijd met de wetgeving is. Betaalbare en goede alternatieven voor het 
thuis kweken van cannabis voor medisch toepassing zijn absoluut niet beschikbaar.
Wij roepen de Tweede Kamer dan ook op om in overleg met alle betrokkenen, 
waaronder de farmaceutische industrie en zorgverzekeraars, met spoed tot een 
oplossing van de problematiek te komen".

Gaat over tot de orde van de dag.

Westland Verstandig,

Remmert Keizer

'estland D66 Westland

Benjamin Hofland
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Motie LED-verlichtinq sportterreinen

De Raad van de Gemeente Westland in vergadering bijeen op 12 november 
2019;

Overwegende:

dat het College van Burgemeester en Wethouders van Westland in het 
verleden meermalen heeft toegezegd dat de Westlandse sportvelden van LED- 
verlichting voorzien zouden worden;

dat bij de toezegging door de gemeente is meegenomen dat geen 
investeringen van de verenigingen in LED-verlichting gedaan zouden 
behoeven te worden daar de verlichtingsinstallatie in de meeste gevallen ook 
van de gemeente is;

dat het College aan een plan zou werken op welke wijze het vorenstaande 
gerealiseerd zou kunnen worden;

dat gebleken is dat de bijdrageregelingen vanuit de gemeente -500Zo volgens 
de geldende Verordening- verenigingen niet brengt tot aanschaf omdat de 
overige 50oZo een te hoge investering blijkt te zijn;

dat ook landelijk allerlei regelingen gelden ingevolge welke bijdragen 
ontvangen kunnen worden bij aanschaf en installatie van LED-verlichting op 
sportvelden;

dat het duurzaam is maar ook kostenbesparend om over te gaan op LED- 
verlichting;

tyõT/Ė-í
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Verzoekt het College:
in beeld te brengen wat de reële kosten zijn voor sportverenigingen als zij 
overgaan tot het aanschaffen van LED-verlichting, daarbij rekening houdende 
met de eventuele bijdrage vanuit de gemeente van 50oZo en de regelingen 
zoals deze door andere overheden zijn ingevoerd en overleg te voeren met de 
sportverenigingen hoe te komen tot LED-verlichting en de Raad hierover te 
rapporteren vóór het zomerreces 2020.

-žw/fè - ļ

Gaat over tot de orde van de dag. 
ľs

Westlanťf verstandig,

ť Opiŕl giSf .
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Motie poging behoud Druiventuin

De Raad van de Gemeente Westland in vergadering bijeen op 12 november 
2019;

Overwegende:

dat het Fonds 1818 en de Stichting Vastgoed Druiventuin nu wel hele korte 
bochten begint te nemen voor wat betreft de Druiventuin Monster;

dat een ieder voor een voldongen feit gesteld is door het Bestuur van de 

Stichting en blijkbaar het Fonds 1818 verder geen gelden meer wenst te 
fourneren voor de tuinderij;

dat Fonds Westland voor de overname door Fonds 1818 destijds andere 
vooruitzichten gegeven heeft;

dąţ de gemeente hier een rol dient te nemen en moet zoeken naar een goede 
bestemming;

-----------------------7

dat zo nodig de 6 400.000,-- voor de fruitmuur in Poeldijk vooralsnog maar 

aangewend moet worden voor behoud van de Druiventuin;

dat wellicht de Druiventuin een zorgtuin gemaakt kan worden voor mensen 
met een beperking;

ŵóĩ/f'Q 
" 7-4.

dat ook andere bestemmingen denkbaar zijn;
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Verzoekt het College: 77'
Te trachten in overleg met het Fonds 1818/Stichting Vastgoed, uitgaande van 
de beloften die het Fonds en ook haar voorgangster gedaan heeft, te komen 
tot behoud van het huidige complex, althans een deel daarvan, en eventueel 
te zoeken naar een andere invulling en te voorkomen dat het complex te 
gelde gemaakt wordt.

Gaat over tot de orde van de dag.

estland Men leentefeelang Westland,

Remmert Keizer
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Motie omarmen Manifest Waardig ouder worden
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De Raad van de Gemeente Westland in vergadering bijeen op 12 november 
2019;

Onlangs heeft Minister De Jonge het Manifest Waardig ouder worden 
gepresenteerd. Westland dient dat Manifest te omarmen en aan dat Manifest 
dient concreet invulling te worden gegeven. Nog te vaak lopen 
ouderenorganisaties aan tegen de bureaucratie van de gemeente en hun werk 
en kennis vinden niet voldoende weerklank in het huidige gemeentebeleid. 
Vandaar dat een aantal concrete zaken nu opgepakt moet worden, te weten:
- Lokaal Ouderenwoonakkoord 2020-2030 op te stellen samen met de 

betrokken organisaties;
- Van Westland een dementievriendelijke gemeente te maken;
- Een Ouderensportfonds beschikbaar te stellen voor ouderen met een 

smalle beurs;
- Ouderenbeleid een prominentere rol te geven binnen het gemeentelijk 

beleid;
- De maatschappelijke stage of maatschappelijke dienstplicht in te 

voeren en jongeren die vrijwilligerswerk doen te faciliteren en te 
stimuleren om deze in de ouderenzorg uit te voeren;

- Via het aanbieden van een leuke gemeente-attentie huisbezoeken te 
realiseren bij tachtigplussers door bijvoorbeeld op hun verjaardag met 
een bezoek een bloemetje aan te bieden (en niet telefonisch dus).

Verzoekt het College:
Van Westland een waardig ouder worden gemeente te maken door onder 
meer de hiernavolgende punten concreet uit te voeren in 2020:
- Lokaal Ouderenwoonakkoord 2020-2030 op te stellen samen met de 

betrokken organisaties;
- Van Westland een dementievriendelijke gemeente te maken;
- Een Ouderensportfonds beschikbaar te stellen voor ouderen met een 

smalle beurs;
- Ouderenbeleid een prominentere rol te geven binnen het gemeentelijk 

beleid;

h
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- De maatschappelijke stage of maatschappelijke dienstplicht in te 
voeren en jongeren die vrijwilligerswerk doen te faciliteren en te 
stimuleren om deze in de ouderenzorg uit te voeren;

- Via l iet- aanbieden von een lettkc-gcmecnte ottontie huisbezoeken te
—realiseren bij tochtigplussers door bijvoorbeeld op hun verjaardag-met

een Liezuek een bloemetje aon to bioddn.----------
En

'ty.ô ĪÌE - 70
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Verzoekt het College
Aan de Raad over de voortgang te rapporteren bij de Voorjaarsnota 2020.

it ovehtbt de/orde van de dag.

Westland Verstandig, lemeen

Peter Duijsens Remmert Keizer

GroenLinks Westland
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Motie 'Beter groen 3.0'

De raad van de gemeente Westland in vergadering bijeen op 12 november 2ŪT?
W-V'Jo-ĩ&j

Constaterende dat:
- De raad bij de begrotingsbehandeling van 2018-2021 de Motie Beter Groen heeft 

aangenomen;
- De raad bij de begrotingsbehandeling van 2019-2022 de Motie Uitwerking Motie 

Beter Groen heeft aangenomen;
- Deze motie een andere manier van werken en denken in zich heeft dan tot nu toe 

door de gemeente Westland is toegepast;
- De visie over groen en bomen die ten grondslag ligt aan deze motie leidend moet 

zijn in de uitvoering;

Overwegende dat:
- Een beter groenbeleid kan helpen bij de huidige C02 I Stikstof problematiek
- De motie 'Beter Groen' een zichzelf terugverdienend model is wat in aanvang tot 

hogere kosten leidt maar op korte/middellange termijn tot forse kostenbesparing 
leidt;

Verzoekt het college :
1. Bij de uitwerking van de motie Beter Groen de visie die hieraan ten grondslag ligt 

leidend te laten zijn;
2. De bedenker van deze visie nadrukkelijk te betrekken bij het opstellen van het te 

wijzigen groenbeleid;
3. Vóór de Voorjaarsnota te komen met een PvE (Plan van Eisen) waaraan het nieuwe 

groenbeleid moet voldoen.
4. De motie 'Beter Groen' mee te nemen in de komende uitvoeringsplannen I 

gebiedsgerichte plannen
5. Ontwikkelaars ook nadrukkelijk mee te nemen in de geest van deze motie Beter 

Groen „

En gaat over tot de orde vaiTi

stlaríd meenteBetang.Westla nLPF-Westland

DįiijsensDave van Koppen Pe

'estland

Jeŕimy Vermeer
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De raad van de gemeente Westland in vergadering bijeen op dinsdag 12 november 2019 

ter bespreking van het voorstel tot vaststelling van de Programmabegroting 2020-2023

neemt in overweging dat

« door het sluiten van de verzorgingshuizen veel ouderen geen andere keuze hebben dan 

thuis te blijven wonen, ook als zij zelf anders zouden willen of niet meer kunnen,

» uit onderzoek blijkt dat 1 op de 5 ouderen liever zo beschut zou willen wonen als in het 

verzorgingshuis, en deze behoefte dus ook onder Westlandse ouderen bestaat,
« kleinschalige woonVzorgprojecten een keuze biedt die er nu voor veel ouderen niet is, 

namelijk het oud kunnen worden in een beschutte woonvorm,

kleinschalige woon-zorgprojecten in positieve zin een bijdrage kan leveren in het 

aanpakken van de woningnood in Westland, naast het aanpakken van eenzaamheid, het 

beter en efficiënter organiseren van zorg, het bieden van 'crisisopvang', het tegengaan van V 
ondervoeding en het ontlasten van mantelzorgers. ÒOĄ ŤÚ^ĽŚÍJ~

wy
is van oordeel dat

kleinschalige woonVzorgprojecten 

beter te zorgen voor kwetsbare en

ļn Westland een goede invulling geeft aan de ar 

tbudere Westlanders " V. .,A

stimuleringsregeling als ondersteun 

betrekken en bij de Voorjaarsnota

uaere westlanders . v .. n
rfCbM/ HAMM, Jď
cí ì/z+wverzoekt het college

om de mogelijkheden voor het real 
Westland nader uit te werken, hierbij de wenselijkheļdLvąn^gjjiEgemĉentelijke

I i.íîs«*« ‘'ì'**** """" "

čeren va . |-*TVí M
einscnaliġe; -/zorġproje&ŕen in

ng van particuliere initiatieven op dit terrein

Ĩ020 deze uitwerking te delen met de qemë
________ ___ _

ťèř"

ïraad.

3f\í
en gaat over tot de orde van de dag

ĩémeente^elang Westland

Remmert Keizer

erstandig GroenLinks" Westland.
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'Kleinschalige woon-/zorg projecten in Westland'

Achtergrondinformatie bij motie

Met het sluiten van de verzorgingshuizen is er een leemte ontstaan in de huisvesting van 

en
zorg voor ouderen. Veel ouderen willen zo lang mogelijk thuis wonen, maar niet koste van 

alles. Dat is vooral vanwege de 24-uursalarmknop, dus de aanwezigheid van zorg, maar 

ook
vanwege de gezelligheid, dus het sociale aspect. Bij veel ouderen ontstaat op een bepaald 

moment thuis het gevoel van onveiligheid. De angst om te vallen groeit, mensen worden 

eenzaam of de thuiszorg komt zo vaak langs dat het eigen huis een inloophuis wordt. In 

die
situaties verlangen veel mensen naar een beschermde plek om te wonen. Om onder de 

mensen te zijn, om snel hulp te kunnen oproepen en om voorzieningen en zorg nabij te 

hebben. Maar voor ouderen die op zoek zijn naar een vorm van wonen en zorg lopen 

tegen
het probleem aan dat deze na het sluiten van de verzorgingshuizen nauwelijks meer te 

vinden of niet voor iedereen toegankelijk zijn. Er is geen keuze meer.

In Nederland worden steeds vaker en steeds meer kleinschalige woom/zorgprojecten 
ontwikkeld. Oud worden in de eigen buurt, in een kleinschalige woonvoorziening dat 

zoveel mogelijk lijkt op thuis. Waar partners samen kunnen wonen en niet gedwongen 

gescheiden hoeven te leven omdat de één zorg nodig heeft en de ander niet. Met vers 

bereid eten, en zoveel mogelijk aansluiting bij de buurt, bijvoorbeeld door middel van een 

inloopfunctie. De schaal van de buurt zorgt ervoor dat mensen zoveel mogelijk hun eigen 

sociale netwerk behouden. En voor degene die zorg nodig heeft zijn er vaste, vertrouwde 

zorgverleners en is ook zwaardere zorg mogelijk, zodat gedwongen verhuizen op het 

einde van het leven zoveel mogelijk wordt voorkomen. Omdat lokale woon- en 

zorgwensen centraal moeten staan, is er geen blauwdruk voor kleinschalige woon- 

/zorgprojecten Wel zijn er tal van initiatieven waarbij veel mensen betrokken zijn geweest. 

Van zorgverleners tot de bestuurder van een woningcorporatie. Van een 

verpleeghuisarchitect tot aan zorgbestuurders. En natuurlijk ouderen zelf.
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'Hom of kuit voor zowel zwembad 'de Hoge 

Bomen' als voor zwembad 'De Waterman'
u

De raad van de gemeente Westland in vergadering bijeen op dinsdag 12 november 2019 

ter bespreking van het voorstel tot vaststelling van de Programmabegroting 2020-2023

neemt in overweging dat in het dossier zwembad 'de Hoge Bomen'

« de gemeenteraad in april 2015 unaniem een motie heeft aangenomen waarbij het college 

van B&W is verzocht zwembad de Hoge Bomen open te houden,
» in een raadsinformatiebrief (juni 2018) de mededeling wordt gedaan dat een drietal 

toekomstscenario's voor zwembad Hoge Bomen is opgesteld dat uitgewerkt gaat worden 

in een programma van eisen, exploitatie en investeringen en 

» een uiteindelijke keuze voor een voorkeursvariant voor zwembad 'De Hoge Bomen' in het 

vierde kwartaal van 2018 aan de gemeenteraad wordt voorgelegd,

« de presentatie van een voorkeursvariant een beslisvoorstel aan de raad tot nu toe jammer- 

genoeg is uitgebleven,

» in de Voorjaarsnota 2019 de mededeling wordt gedaan dat "(,..)ondanks de beperkte 

financiële ruimte het college ervoor kiest toch ruimte te creëren in de begroting 2020

2023 voor nieuwbouw zwembad De Hoge Bomen(...),"

en neemt daarbij tevens in overweging dat in het dossier zwembad 'De Waterman'

» sinds januari 2013 de exploitatie van zwembad De Waterman tot grote tevredenheid van 

een ieder wordt uitgevoerd door vrijwilligers van burgerinitiatief Waterman Natuurlijk,
» sindsdien jaar-in, jaar-uit èn incidenteel wordt besloten over het toekennen van een 

exploitatiebijdrage aan Waterman Natuurlijk èn jaar-in, jaar-uit plannen worden gemaakt 

en wordt gesproken over een renovatie van het zwembad,

» het bestuur van Waterman Natuurlijk in mei van dit jaar voor de camera's van WOS de 

verwachting heeft uitgesproken dat het college van B8tW ê 2 miljoen zou vrijmaken voor 

een investering in een renovatie van zwembad De Waterman,

« in de Voorjaarsnota 2019 is uitgesproken dat een voorstel aan de gemeenteraad wordt 

voorgelegd voor de toekomst van zwembad De Waterman,

constateert vervolgens dat

* in de Programmabegroting 2020-2023 de (onverwachte) opvatting wordt gedeeld dat: 

'(...)er geen geld is voor nieuwe investeringen van zwembad De Hoge Bomen' (terwijl 
tegelijkertijd wordt voorgesteld budget beschikbaar te stellen voor nieuwe planvorming 

voor nieuwbouw zwembad De Hoge Bomen),

MŴĪE-AI
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» in de Programmabegroting 2020-2023 taal noch teken is te vinden over de 
toekomst van zwembad De Waterman, evenmin is in de Investeringsramingen 

een reservering opgenomen voor uitvoeren van een plan voor groot-onderhoud of 
renovatie van het zwembad,

ROEM
WESTLAND

is van oordeel

» dat door het college van B&W bij herhaling toezeggingen zijn gedaan of tenminste 

verwachtingen zijn gewekt met betrekking tot de toekomst van èn zwembad De Hoge 

Bomen èn zwembad De Waterman,

» het niet nakomen van of terugkomen op toezeggingen en beloften het vertrouwen dat 

mensen in de gemeente en in de politiek mogen stellen nodeloos schaadt,

» toezeggingen en beloften nagekomen moeten worden,

verzoekt het college:

* uiterlijk bij behandeling van de Voorjaarsnota 2020 hom of kuit te geven over de toekomst 

van zowel zwembad 'De Hoge Bomen' als over de toekomst van zwembad 'De Waterman', 
zowel ruimtelijk, financieel als voor wat betreft het exploitatiemodel.

en gaat over tot de orde van de dag

emeentéBelang Westland

Remmert Keizer Jenny Vermeer

Groenlinks Wesţjänd
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Motie 'Geef Wateringen duidelijkheid'
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De raad van de gemeente Westland in vergadering bijeen op dinsdag 12 november 2019 

ter bespreking van het voorstel tot vaststelling van de Programmabegroting 2020-2023

neemt in overweging dat

« in Wateringen de afgelopen járen door particuliere initiatiefnemers uiteenlopende voorstellen voor 

vernieuwings- en verbeterprojecten zijn ontwikkeld en aan college van B&W en/of de gemeenteraad 

voorgelegd.

De belangrijkste daarvan zijn

- vernieuwing van zwembad De Waterman,

- transformatie van Dorpskade (bedrijven maken plaats voor woningbouw)

- nieuwe toekomst en beheermodel voor De Hofboerderij

- verkeersafwikkeling Wateringen Centrum

- facelift van winkelcentrum Wateringen

constateert dat

« binnen de Programmabegroting 2020-2023 geen keuzes worden gemaakt of duidelijkheid wordt 

geboden over één van genoemde initiatieven,

» voor de periode 2020-2023 slechts een bescheiden budget van niet meer dan tweemaal C 100.000 is 

gereserveerd voor de uitvoering van 'Maatregelen Visie Wateringen',

* de stroperigheid in de bestuurlijke respons op de voorstellen en het almaar (laten) voortduren van de 

onduidelijkheid over de slaagkansen ervan frustreert en demotiveert initiatiefnemers en is nu al 

merkbaar nadelig voor de (economische) ontwikkelingen van en binnen het winkelcentrum van 

Wateringen,

verzoekt het college

uiterlijk bij behandeling van de Voorjp 

tenminste de genoemde initiatieven

en gaat over tot de orde van de dag.

ìemeenteŞélang Westland

Remmert Keizer
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arsnota 2020 duidelijkheid tę geven over de slaagkanļs van 

44* t/U Ą/ût/» ĊT/S

rstanqig

Peter Duf is



Westland
W ESĨLAN D VERSTANDIG

t GBW
GomoentoBoiong Westland

GROENLINKS
WESTLAND

MOTIE bijdrage voor meldkamer AED

De gemeenteraad van Westland in vergadering bijeen op 12 november 2019

Overwegende dat:
» In een brief d.d. 23 april 2019 van Bruno Bruins, minister voor medische 

zorg en sport van 23 april 2019 de minister mede deelt dat gezien het 
grote belang en de gezondheidswinst van AED hulpverlening, hij een 
subsidie van 1 miljoen euro ter beschikking heeft gesteld om de twee 
bestaande oproepsystemen voor AED hulpverleners samen te voegen.

» Sinds 1 september 2018 Nederland één landelijk oproepsysteem voor 
reanimatie heeft. In het systeem zijn burgerhulpverleners en AED’s 
geregistreerd. Deze hulpverleners kunnen worden opgeroepen bij een 112 
melding van een hartstilstand.

» De minister in zijn brief verzoekt de gemeente in overweging te geven een 
financiële bijdrage aan het oproepsysteem ter beschikking te stellen, een 
bijdrage van 6 cent per jaar per inwoner. Hiermee bijgedragen wordt aan 
het in stand houden van een goed functionerend oproepsysteem waardoor 
vele levens gered kunnen worden. -------- ----------^

« Voor de gemeente Westland zou dit neerkomen op een bedrag van 6000,- 
per jaar. In Westland zijn op dit moment ruim 1500(!) vrijwilligers actief 
bij de AED hulpverlening.

» De dekking voor dit bedrag kan gevonden worden in de post energie 
transitie.

Verzoekt het college: (fan ćĈa, ^ (cQ/vxM*^

» om conform de oproep van de minister bij te dragen aan de meldkamer 
AED’s. Zodat inwoners van gemeente Westland ook in de toekomst een 
beroep kunnen blijven doen op de AED hulpverlening.

En gaat over tot de orde van de dag

WĨ/B
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Motie Kleinschalig Toerisme:

De gemeenteraad van Westland in vergadering bijeen op 12 november 2019 à&Q- -jo

W f 

'S'W 1

wo J

ÙPř

Constaterende dat: j
. Toeristenbelasting een niet oninteressant onderdeel is van de algemene

dekkingsmiddelen, geraamd op 6270.000 per jaar „
. Toerisme verder in de programmabegroting 2020-2023 onbesproken is Ç

~j———-— -----------— -------- V dutíjvA

Overwegende dat: ÁÌClUQťíf) jtffļ/: ■fmaír ............................i PH. '
r-v ^ ' "

?ltğeiĩ
'4 Bi

'6W1UV u“l- ' r nvcfW' ĺ . V-'/p. -ļ
De gemeente Westland, haar inwonersçñ de lokale middenstand gebaa'^zijn bij 
kleinschalige toerisme. åźSŬ^'wVács Pw H
Ook voor toerisme voorzieningen getroįffen moeten worden zoals het in de lucht 
houden -van-eenwebpaginazoals wwwJbezoek-westland.nl/; het up-to-date houden 
van informťttie-över events en het organiseren of faciliteren van activiteiten. — 
Stichting “bezoek-Westland”, in samenjverking met 108 bedrijfspartners, zich inz 

voor kleinschalige toerisme door bijvoorbeeld het bewegwijzeren van toeristische 
locaties, opstellen en uitreiken van plattegronden, etc.

drage van haar bedrijfspartners haar niveau

ì

van service alleen kan handhaven met financiële ondersteuning vanuit de gemeente, 

erzoekt het college:
* In gesprek te gaan met Stichting ‘bezoek Westland'.
» Eeiŵedeelte^ŵi deloeristenbel

En gaat over tot de orde van de dag
-ĉ&ist—-
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Christe

Vergroenen dorpscentra
De raad van de gemeente Westland in vergadering bijeen op 12 november 2019,

Constaterende dat

1. MKB Westland in de afgelopen periode diverse malen heeft aangedrongen op de vergroening 
van de Westlandse dorpscentra

2. de gevraagde vergroening van de dorpscentra de afgelopen járen is uitgebleven
3. de wethouder samen met het MKB Westland en de BIZ'en gaat bekijken welke mogelijkheden er 

zijn om een groenplan te realiseren
4. de wethouder heeft uitgesproken in toekomstige plannen voor opknappen of reconstructie meer 

groen wil terugbrengen dan er voorheen was
5. de OZB voor bedrijven met 2507o verhoogd wordt

leafl

Overwegende dat

1. vergroening de Westlandse dorpscentra aa
2. groen in de kern bijdraagt aan een beter
3. vergroening van de dorpen hittestress kan tļ
4. ook zonder werk met werk op korte termijn

Verzoekt het college

F ÜbQljïl?f*ļ CţŬhŷtJlôvííċJj
--------------------------------- ----------  V

i itrekkelijker maakt voor winkelend publiek

îgengaàn W ţ6 3(jóİ»**14«tri/
' groene doelen' zjjn.i&iiebalen. Ýļy p

ende BIZ’en van de dorpscentra1. in samenspraak met MKB Westland en de 
een groenplan voor de dorpskernen

2. dit groenplan uit te werken in een uitvoeringfcprogramma_________________
3. voor het opstellen van het groenplan en het uitvoeringsprogramma dekking te zoek 

reserve Centrumplannen en het overschot van het Leefomgevingsfonds

w:

en gaat over tot de orde van de dag.

Benjamin Hofland 
D66 Westland

'eter Duijsdns J Ulbe Spaa
Estland Vei^tandig GrderfiLink] ľnteBelan fstland

Nico de Gier 
PvdA Westland

Jan van Rossum 
CDA Westland

derwijk Ad van Harmelen 
ChristenUnie-SGP Westland
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Investeren in fietsfaciliteiten

De raad van de gemeente Westland in vergadering bijeen op 12 november 2019,

Constaterende dat

1. de fractie van D66 Westland zich in 2019į hë’ėĩtTffğes^pa'ñïïérf v'oôrlĥet ver bete renvan de 
fietspaden tussen de dorpen

2. het college voornemens is om ongeveer 
metropolitane fietspaden

3. het college bij de Voorjaarsnota bekend vŗil maķąċŕwat hét wil doen met een eventueel 
restant van de 1,5 miljoen euro

4. Westland sinds kort een lokale afdeling van de.EietseŗsbQhá-heeft-.--.i

(JuO.M'ť M ŵŵ *Şć«ô'Uť 'StU: 
,5 miljoen euro te investeren in twee

j/tć: ŵc/

*V! , «4* ‘ .4-

Overwegende dat

1.

:4*4Ŵk^r .

de twee metropolitane fietspaden een go^d alternatief kunnen vormen voor het gebruik 
van de auto

2. veel fietspaden tussen de dorpen in slechte toestand zijn vanwege het vrachtverkeer en 
de werkzaamheden aan kabels en leidingen

3. goede fietspaden tussen de dorpen het gebruik van de fiets aanmoedigt
4. de reserve Twee metropolitane fietspaden’ bedoeld is voor het investeren in fietspaden
5. er hoognodig investeringen nodig zijn in diverse fietsfaciliteiten

Verzoekt het college

in de Voorjaarsnota te komen met voorstel waarbij een eventueel restant van de 1,5 miljoen 
euro geïnvesteerd wordt in de fietspaden tussen de Westlandse dorpen en de fietsfaciliteiten 
die hierbij horen

en gaat over tot de orde van de dag

Benjamin Hofland 
D66 Westland

Mob de Gier 
PvdA Westland

Peter Duijsens
Wėstland Verstandig sJAteştland

yderwijk Ad van Harmelen Jem y Vermeel
land ChristenUnie-SGP Westland Cųfi Westland

Ráćŕnmer^Kelzef í 
GemeenteBelang westland
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SGP
'Direct duidelijk taalgebruik'

De raad van de gemeente Westland in vergadering bijeen op dinsdag 12 november 2019 

neemt in overweging dat

* Ondanks jarenlange inspanningen binnen Gemeente Westland de schríftelijke, mondelinge en 

digitale informatie en documenten voor veel inwoners onbegrijpelijk blijven.

» Staatssecretaris van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties Raymond Knops op 23 oktober 

2019 is gestart met de Direct Duidelijk Brigade (zie DirectDuidelijk.nl/Brigade).

* De Direct Duidelijk Brigade overheidsorganisaties, zoals gemeenten, provincies, waterschappen 

en uitvoeringsorganisaties, gaat helpen.

* De brigade in 2020 zal bestaan uit 100 experts, taalcoaches en taalambassadeurs.

* De brigadeleden helpen bij het herschrijven van teksten en adviseren over begrijpelijk 

communiceren. Ook organiseert de brigade trainingen en zijn er taalcoaches beschikbaar die 

ingezet kunnen worden bij overheidsorganisaties om samen te werken aan heldere teksten.

* Iedere overheidsorganisatie zich op de website kan aanmelden.

verzoekt het colleRe f ^ ^

Z 1/OoŕCSTM
* Gemeente Westland aan te melden voor de Direct Duidelijk Brigade en de eventuele kosten te 

dekken uit de reserve Flankerende personele middelen.

en gaat over tot de orde van de dag
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Motie Plan van Scholen I Goedkeurinasbesluit minister ŵtoçţţjĮfíļilġg.

De gemeenteraad van de gemeente Westland (hierna te noemen: de raad) in openbare 

vergadering bijeen op 12 november 2019:

Neemt in overweging dat:

de raad zich bij meerderheid heeft uitgesproken tegen het vestigen van een islamitische 

basisschool in de gemeente Westland;

de raad beroep bij de Afdeling Bestuursrechtspraak van de Raad van State heeft 

aangetekend tegen het indeplaatsstellingsbesluit van de minister voor Basis- en 

Voortgezet Onderwijs en Media van 11 juli 2019 tot opname van een islamitische 

basisschool in het Plan van Scholen Basisonderwijs 2020-2023 (hierna te noemen: het 

Vaststellingsbesluit);

het gewenst is dat de raad zich in deze beroepsprocedure tegen het Vaststellingsbesluit 

(verder) laat bijstaan c.q. vertegenwoordigen door een externe raadsman/raadsvrouwe; 

de zittingsdatum bij de Raad van State vooralsnog is bepaald op 9 december 2019; 
de minister voor Basis- en Voortgezet Onderwijs en Media vervolgens bij 
besluit/beschikking van 23 oktober 2019 heeft besloten om het Plan van Scholen WV Aį

v

Basisonderwijs 2020-2023 goed te keuren (hierna te noemen: het Goedkeuringsbesluit); 

de raad tegen het Goedkeuringsbesluit beroep wenst in te stellen bij de Afdeling 

Bestuursrechtspraak van de Raad van State;
ûřf ļ

En spreekt hierbij uit c.q. besluit hierbij als volgt: *

Wò J
PŴA 1 

I Çåfksd

dat hij zich in de genoemde procedure tegen het Vaststellingsbesluit verder zal laten 

bijstaan door een externe raadsman/raadsvrouwe die (door tussenkomst van de Griffie) 

zal worden benaderd om als zodanig op te treden;

dat hij beroep zal aantekenen (mogelijk in eerste instantie middels een pro-forma 

beroep, dat nadien verder is aan te vullen met nadere gronden) tegen voornoemd 

Goedkeuringsbesluit,
Jf

V4 lâ
Ha

n
en gaat over tot de orde van de dag.
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